

Al Akhawayn School of Ifrane
2020-2021 School Plan Consent Form

ASI will adopt a hybrid model of instruction to begin the 2020 –2021 school year. Students will have an opportunity to attend in person and virtual instruction OR to attend 100% virtual instruction.

Please complete this consent form by **August 31st, 2020** in order to indicate the learning preference for your student in the 2020 – 2021.

I would like for my student to attend in person instruction:

Student Name: _____ Grade: _____

I would like for my student to attend 100% virtual instruction:

Student Name: _____ Grade: _____

Virtual Learning Consent:

I grant permission for my child to participate in live virtual learning. I understand that live virtual learning is not prerecorded.

Guardian Signature: _____ Date: _____

Parental Commitment to Learning Process

A positive and constructive working relationship between the School and the Parents is essential to the fulfilment of the School’s educational purpose. It is important for this relationship to work that at least one parent is encouraged to attend parent-teacher and student led conferences, and to follow their child's progress on Rediker. It is also expected of Parents to be active members of the Parents Association (APE), which requires attendance to General Assemblies (one parent may attend and bring a proxy to vote for the other Parent).

Compliance with Rules and Regulations

The Student, and where applicable, the Parents, shall abide by the rules and regulations as set forth in the Handbook, which may be amended by the School periodically, and such other rules as may be promulgated by the School from time to time. **The Parents will ensure the Handbook has been read and reviewed with the Student.** The Parents further acknowledge that any violation of the School’s policies, rules, and regulations **may** lead to dismissal of the Student, without the refund or reduction of any of the financial obligations owing to the School. The Parents expressly understand and agree, on their own behalf and on behalf of the Student that the decision of the Director of School, with support of the University Administration, in regard to any disciplinary matter shall be final, absolute, and determinative in all cases. By signing this agreement, parents agree to enter a partnership with ASI to educate their child, to respect all rules and regulations of the school, and to act in the best interest of the community.

École Al Akhawayn d'Ifrane
Formulaire de consentement au plan scolaire 2020-2021

ASI adoptera un modèle d'enseignement hybride pour commencer l'année scolaire 2020-2021. Les étudiants auront la possibilité d'assister à des cours en personne et virtuels OU d'assister à des cours 100% virtuels.

Veuillez remplir ce formulaire de consentement avant le 31 août 2020 afin d'indiquer la préférence d'apprentissage de votre élève en 2020-2021.

J'aimerais que mon élève participe à l'enseignement en personne:

Nom de l'élève: _____ Grade: _____

Je souhaite que mon élève participe à un enseignement 100% virtuel:

Nom de l'élève: _____ Grade: _____

Consentement à l'apprentissage virtuel:

J'autorise mon enfant à participer à un apprentissage virtuel en direct. Je comprends que l'apprentissage virtuel en direct n'est pas préenregistré.

Signature du tuteur: _____ Date: _____

Engagement parental envers le processus d'apprentissage

Une relation de travail positive et constructive entre l'École et les parents est essentielle à la réalisation du but éducatif de l'École. Il est important pour que cette relation fonctionne qu'au moins un parent soit encouragé à assister à des conférences entre parents-enseignants et élèves, et à suivre les progrès de leur enfant sur Rediker. On s'attend également à ce que les parents soient des membres actifs de l'Association des parents (APE), qui exige la participation aux assemblées générales (un parent peut y assister et amener un mandataire pour voter pour l'autre parent).

Conformité aux règles et règlements

L'élève et, le cas échéant, les parents, doivent se conformer aux règles et règlements énoncés dans le manuel, qui peuvent être modifiés périodiquement par l'école, et à toutes autres règles qui peuvent être promulguées par l'école de temps à autre. Les parents s'assureront que le manuel a été lu et révisé avec l'élève. Les parents reconnaissent en outre que toute violation des politiques, règles et règlements de l'école peut entraîner le licenciement de l'étudiant, sans remboursement ni réduction de l'une quelconque des obligations financières dues à l'école. Les parents comprennent et conviennent expressément, en leur nom propre et au nom de l'étudiant, que la décision du directeur de l'école, avec le soutien de l'administration universitaire, concernant toute question disciplinaire sera finale, absolue et déterminante dans tous les cas. En signant cet accord, les parents acceptent de conclure un partenariat avec ASI pour éduquer leur enfant, pour respecter toutes les règles et règlements de l'école, et pour agir dans le meilleur intérêt de la communauté.